
NAŠA OBČINA IMA OBLIKO VODNOGOSPODARSKIH
POSEBNOSTI

Kadar zadostuje brv,
ne gradi mostu

V Območni vodni skupnosti Ljubljanica
— Sava, katere delovno obdobje je po 15 letih
izteklo 31. 12. 1969. leta, so v preteklosti
ugotavljali, da nimajo publikacije, s katero bi
lahko vsakemu, ki ga zanima to področje,
jasno, nazorno in dovolj strokovno prikazali,
kaj je zadolžitev vodnega gospodarstva. To še
predvsem za to, ker se je v pogovorih pogosto
menjalo vodno gospodarstvo z vodovodnim
(komunalnim) gospodarstvom. Tako je lani
celo leto nastajal zbornik z naslovom »Vsaka
voda je pri izviru čista«, ki skuša s svežim
dramaturškim prijemom prikazati del proble-
matike vodnega gospodarstva v preteklosti na
ozemlju te območne skupnosti in rešilve, ki so
jih izvedli vodarji v obdobju 1974-1989. Za-
jema tudi še preostale zadolžitve, ki ostajajo
pred vodarji tako z vzdrževalnega, kot investi-
cijskega podtočja. Precejšnjo pozornost na-
menja ekološkim vprašanjem urejanja vo-
dovja.

In, kako je zborniku zastopana naša občina.
Primerno. Ker je pri nas več izrazitih vodno-
gospodarskih pojavov oziroma problemov:
hudourniško ozemlje Polhograjskega hribov-
ja, Ljubljansko barje, nevarnost pred poplava-
mi, pritoki Ljubljanice s posebnimi problemi,
je razumljivo, da so predstavljeni s strokovni-
mi besedili in številnimi fotografijami, risbami

in zemljevidi. Avtorji so celovito predstavili
problematiko zdrževanja visokih voda iz Pol-
hograjskih Dolomitov (zadrževalnika Božna
in Brezje), tako da je zbornik ob 15 letnici
OVS Ljubljanica - Sava dragocen dokument
za vse tiste, ki jih v naši občini zanima ta
problematika.

Ko je bilo 27. decembra zadnje zasedanje
skupščine OVS Ljubljana - Sava, pred njo pa
seja delegatske konference Ijubljanskih občin,
so delegati iz naše občine še vedno opozarjali
na to, da v Ljubljani menijo na mestnem nivo-
ju, da Ljubljana sega le v ozek krog okrog
mestnega središča, podeželje pa ni del Ljublja-
ne. OVS Ljubljanica - Sava so priznali, je
imela (strokovna služba z izvajalci) velik po-
sluh tudi za podeželje in škoda je, ker se je
z njeno razpustitvijo prekinil zelo dober način
samoupravnega in strokovnega delovanja ter
materialne skupnosti. Ne verjamejo, da bodo
tako uspešno lahko reševali probleraatiko
v sedanji organiziranosti in nesamostojnosti
republiškega vodnega sklada oziroma njene
izpostave za območje Ljubljanice in Save.

Na zadnjem zasedanju skupščine so podelili
posameznikom in podjetjem prizftanja za so-
delovanje v delu skupnosti. Iz naše občine sta
ga prejela Ciril Stanič in Podjetje za urejanje
hudoumikov.
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